
Bespreekpunten VVD en CU bij agendapunt Stand van zaken De Held 3, 

commissievergadering Ruimte en Wonen 23 november 2011. 

 

VVD: 

- Wat zijn de gevolgen van dit besluit voor de voorzieningen in de wijken De Held en 

Gravenburg? 

- Wat zijn de gevolgen van dit besluit voor de geplande ontsluitingsweg vanaf de 

Frieschestraatweg? 

- Houdt het stoppen van de samenwerking verband met Meerstad? 

- Is het mogelijk dat het conflict tussen de bouwers en de gemeente alsnog opgelost wordt, of 

is het standpunt in de brief het definitieve standpunt van de gemeente? 

 

CU: 

- De bewoners hebben al vanaf 2008 plannen voor de Groene Enclave en het college gaat met 

de bewoners overleggen hoe verder. Bewoners maken zich zorgen, kunnen de plannen voor 

de Groene Enclave nog wel worden uitgevoerd?  

- Is er iets te zeggen of woningbouwplannen De Held 3 ooit nog gerealiseerd worden? M.a.w. 

hoe weten bewoners waar ze aan toe zijn?  

- Hoe staat het in dit verband met het realiseren van het laatste stukje van de zogeheten 

Noord-Zuidroute? Dit houdt dan ook weer verband met de gewenste ontwikkelingen 

Kerkstraat/Leegeweg/Noodweg die 30km weg zou worden bij realiseren van laatste stuk 

NZroute. 

 


